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Protokół nr 30/2021 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 01 marca 2021  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej.  

Nieobecni radni: Jacek Gałczyński, Romuald Gawroński oraz Elżbieta Wojciechowska 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska  

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska 

Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Borku Wlkp. – Władysław Hałas 

Inspektor ds. oświaty – Alicja Łopatka 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Funkcjonowanie przedszkoli na terenie gminy Borek Wlkp. 

3. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Borku Wlkp.– Tomasz Pawlak, 

przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad.2. Funkcjonowanie przedszkoli na terenie gminy Borek Wlkp.  

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Borku Wlkp. przedstawił prezentację w/w 

sprawie, prezentacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Burmistrz proponował modernizację części nowego obiektu w Zalesiu oraz rozbudowę 

przedszkola  w Karolewie. Następnie Burmistrz poinformował, że  modernizację przedszkola w 

Wycisłowie należy szczegółowo rozważyć, ze względu na to iż koszty będą bardzo wysokie, a 

większość dzieci i tak jest dowożona z innych miejscowości. Dodał, że ok. 1 milion zł  
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potrzebujemy na przedszkola, możemy uzyskać ok. 680 tysięcy zł dofinansowania, jeśli tego 

dofinansowania nie otrzymamy to będzie trzeba rozważyć rezygnację z jakiejś inwestycji. 

 

Radny Michał Dopierała proponował rozbudowę przedszkola w Karolewie. 

 

Następnie Burmistrz przedstawił wstępny kosztorys modernizacji Strzelnicy w Borku Wlkp., 

który opiewa na ok. 160 tysięcy zł. 

 

Radni Piotr Kędzia oraz Damian Florczyk stwierdzili, że jest to bardzo duży koszt. 

 

Następnie radny Damian Florczyk zapytał czy podmioty prywatne nie są zainteresowane 

przejęciem budynków szkół  w Wycisłowie lub Zalesiu. 

 

Burmistrz poinformował, że zgłosiła się jedna firma, jednak okazała się nierzetelna.  

 

Radny Damian Florczyk zapytał ile dzieci z terenu naszej gminy chodzi do przedszkoli 

prywatnych. 

 

Burmistrz odpowiedział, że  9 dzieci z terenu naszej gminy chodzi do innych przedszkoli w 

tym1 dziecko chodzi do prywatnego przedszkola. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak poinformował, że temat został szczegółowo 

przedstawiony. W dniu 15 marca br  zostanie zorganizowane odrębne posiedzenie wspólne 

Komisji w tym temacie celem podjęcia ostatecznej decyzji.  

 

Ad.3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXV sesję Rady Miejskiej. 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2021 

Burmistrz dodał, że na obecną chwilę muszą być zwiększone środki na zadanie inwestycyjne 

pn. Przebudowa kanalizacji ul. Zdzieska, Koźmińska (do p. Mróz)  200.000 zł oraz na 

wykonanie ogrodzenia terenu sportowo- rekreacyjnego, zmniejsza się natomiast  wydatki na 

wykup gruntu, budowa ścieżki rowerowej ul. Droga Lisia – Lisia Góra oraz wykonanie 

systemu nawodnienia na płycie stadionu. 

Ponadto Burmistrz poinformował, że jeśli nie będzie dofinansowania do zadania na  

ul. Zdzieskiej, inwestycja nie będzie realizowana. 

Burmistrz dodał także, że na zadanie inwestycyjne na Rynku w Borku Wlkp.  również 

zwiększą się koszty, ponieważ  musi być nowe oświetlenie, gdyż kable są przegnite, zwiększy 
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się także koszt wzmocnienia figury. Będzie trzeba rozważyć konieczność dodania ok 100 tys. 

zł. 

Wszyscy radni pozytywnie zaopiniowali dofinansowanie prac na Rynku w Borku Wlkp.  

Do pozostałych zmian w budżecie radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

           Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

          Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2027 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały, informując, że zmiany  

w WPF są konsekwencją zmian w budżecie Gminy. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2021 r. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że postanawia się udzielić pomoc finansową  Powiatowi  

Gostyńskiemu  w  roku 2021 w kwocie 2.000,00 zł na działalność bieżącą Warsztatu  Terapii 
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Zajęciowej w Piaskach. Mając na uwadze, że rehabilitacją świadczoną przez Warsztaty Terapii 

Zajęciowej w Piaskach objętych jest 5 osób niepełnosprawnych z terenu gminy Borek Wlkp. 

w związku z tym zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

4) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp. na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów zabytkowych 

wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności Gminy Borek Wlkp. 

 

Burmistrz poinformował, że proponuje się udzielenia dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp.  

w roku 2021 w kwocie 20.000,00 zł na prace budowlane polegające na remoncie wieży 

kościoła św. Stanisława Biskupa. Aktualny stan wieży kościoła wymaga remontu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  
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c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) rozpatrzenia petycji (pana Piotra Sterkowskiego) 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Andrzej Kubiak przedstawił 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

6) rozpatrzenia petycji (pana Arkadiusza Rakoczy) 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Andrzej Kubiak przedstawił 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

7) pozostawienia bez rozpatrzenia petycji z dnia 20 grudnia 2020 roku 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Andrzej Kubiak przedstawił 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

8) rozpatrzenia petycji („Alarm! Stop zabójczemu GMO-STOP niebezpiecznej 

szczepionce!) 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Andrzej Kubiak przedstawił 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  
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c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

9) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności   

zwierząt na terenie gminy Borek Wlkp. w 2021 roku 

 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 1 

radny wstrzymał się od głosowania. 

 

10) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

11) przejęcia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy  

    w Poznaniu działki o numerze ewidencyjnym 188/8, obręb Karolew 

 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

12) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Borek Wlkp. (obręb Grodnica) 

 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 
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13) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Borek Wlkp. (nr ewid.30/12 obręb Wycisłowo) 

 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

14) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność 

Gminy  Borek Wlkp. (nr ewid.30/13 obręb Wycisłowo) 

 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 
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15) podjęcia współdziałania z Gminą Gostyń i zawarcia porozumienia w zakresie 

zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom 

 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

16) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Borek Wlkp. 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

17) nadania nazwy drodze gminnej położonej na terenie miasta Borek Wielkopolski 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

Materiały dotyczące Rodziny Zuskich stanowią załącznik nr  3 do niniejszego protokołu. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie Burmistrz poinformował, że po modernizacji  na Rynku  będzie 50 

miejsc parkingowych. Od godziny 6.30 do 15.30 będzie można bezpłatnie parkować tylko 

przez godzinę, pobierając bilet z parkomatu. Ponadto będzie 1 miejsce dla osoby 

niepełnosprawnej oraz 15 miejsc dla urzędników. 

 

Radny Michał Dopierała poinformował, że na parkingu przy szkole 4 samochody są 

zaparkowane całodobowo. 

W tym temacie nikt głosu nie zabrał. 

Radny Tomasz Szczepaniak zapytał co ze światłowodem. 

Burmistrz wyjaśnił, że po długiej korespondencji  z firmą INEA, wynika, że wstrzymują 

wszelkie inwestycje.  Obecnie wystosowaliśmy pismo i czekamy na oficjalną odpowiedź 

Zarządu.  

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.5. Zakończenie.  

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  - 

Tomasz Pawlak  zakończył posiedzenie. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Wiesława Wójcik                                                      Tomasz Pawlak 


